
Nr. Vraag Antwoord 

1. Argument 1 uit de Beslisnota conflicteert met de invulling in de 
Concept-Visie van argument 
2 en 3. Graag zouden we de gemeente willen vragen dit toe te lichten 

Het gebied centrum-oost  en de locatie maken deel  uit van de schil rondom de 
binnenstad. Ter hoogte van de ontwikkelen locatie komen een aantal 
gebieden/wijkdelen bij elkaar. Te samen vormen deze delen het gebied centrum-oost.  
De ontwikkelen locatie zelf vormt daarmee een verbindende schakel.  Daarnaast vormt 
de Schuurmansstraat nu al een belangrijke  stedelijke verbinding voor langzaam 
verkeer. Een dergelijke stadsentree vraagt ruimtelijk gezien om een stedelijke 
invulling. De argumenten onder 2 ( een gemengd fors woningbouwprogramma) en 
onder 3 (een stedelijke parkeeroplossing vnl. voor eigen gebruik) versterken  ruimtelijk 
gezien dit beeld. 

2. Daarnaast zouden wij graag de gemeente willen vragen wat de 
argumentatie is van de bouw van nog meer winkelpanden boven een 
parkeergarage aan de rand van het centrum, terwijl een 
groot deel van de vergelijkbare winkelpanden op A-locaties leegstaat. 

Er wordt in de definitieve reactie belanghebbenden Groot Weezenland herhaaldelijk 
vragen gesteld over winkelpanden. In de visie wordt bedoeld dat in het gebied niet 
alleen woningen worden gerealiseerd maar dat met namen in de plinten langs de 
Schuurmanstraat ook andere functies gerealiseerd kunnen worden. De hoofdfunctie 
blijft hier wonen. De overige kleinschalige functies in de plint zijn met name 
gerelateerd aan de functie van de Rechtbank en de functies die in het provinciehuis 
zijn gehuisvest. Wat die functies in de plint precies worden is nu nog niet bekend. 
Voorkeur gaat uit naar flexibele werkplekken, ruimte voor overleg, gecombineerd met 
horeca. Er kan eventueel ook een vorm van detailhandel gesitueerd worden. Maar de 
formulering van winkelpanden in de vraagstelling geeft de indruk dat de intentie van 
de visie is dat er een aantal winkels op een rij gesitueerd wordt. Dit is niet wat er in de 
concept-visie bedoeld wordt. 
 
De concept-visie is niet erg concreet. Dit past bij de planfase waarin het project op dit 
moment bevindt. Hierna worden nog stedenbouwkundig programma van eisen en een 
stedenbouwkundig plan gemaakt. En moet het bestemmingsplan gewijzigd worden. 
Naar mate het planproces vordert zal de planvorming concreter worden. 

3. De gemeente heeft niet aannemelijk gemaakt dat het zeer hoge 
aantal voorgenomen woningen verenigbaar is met een aantrekkelijke 
stadsentree van Centrum-Oost, met hoge kwaliteit 
van wonen, autoluwte en een groen maaiveld met grote bestaande 
en nieuwe bomen. Wij zouden de gemeente willen vragen dit toe te 
lichten. 

De concept-visie is niet het instrument om aannemelijk te maken of het maken van 
een aantrekkelijke entree gecombineerd met een intensiever woonprogramma 
haalbaar is. In de concept-visie wordt de ambitie beschreven. In het 
stedenbouwkundig plan moet zichtbaar gemaakt worden op welke wijze deze ambitie 
vorm wordt gegeven. Op dat moment is het om te beoordelen of de gestelde ambities 
waargemaakt kunnen worden. 



4. Graag zouden we vernemen hoe dergelijke hoogbouw in de vorm van 
een woon/winkelcentrum een aantrekkelijke entree van de 
binnenstad kan vormen 

In de vraagstelling wordt woon/winkelcentrum genoemd. Dit is niet wat er in de 
concept-visie wordt bedoeld. Ook hier is de vraag te vroeg. In het stedenbouwkundig 
plan wordt zichtbaar gemaakt hoe de openbare ruimte wordt aangepast om de 
aantrekkelijkheid van het aantreegebied te vergroten. Ook wordt inzichtelijk gemaakt 
op welke wijze  een intensiever (woon)programma op deze locatie wordt voorgesteld.  
 
De kwaliteit van de openbare ruimte langs de Schuurmanstraat, Almelose kanaal maar 
zeker ook door het plangebied heen vormt de drager voor een aantrekkelijk 
woongebied. Het stedenbouwkundig plan geeft inzicht hoe met behoud van deze 
kwaliteit toch een intensiever programma kan worden gerealiseerd.  
 
De concept-visie geeft ruimte om op een aantal specifieke plekken accent te 
realiseren. Deze accenten kunnen worden bekrachtigd met een afwijkende 
bebouwingshoogte. De hoogtes zijn afgeleid van de bebouwingshoogte van nabij 
gelegen panden. Alleen het stedenbouwkundig accent aan het Almelose kanaal is 
afwijkend. Hier wordt verwacht dat het accent in architectuur en bebouwingshoogte in 
ruimtelijke zin bijdraagt aan de leesbaarheid van de stad. Het accentueert de kruising 
tussen het Almelose kanaal en de binnenring. En draagt bij aan de markering van het 
oostelijke entreegebied van de historische binnenstad.  
 
De exacte hoogte van het stedenbouwkundig accent is enigszins afhankelijk van de 
stedenbouwkundige  invulling van het Weezenlanden-Noord terrein. De 
verschijningsvorm van het accent dient zich in hoogte voldoende te onderscheiden om 
in ruimtelijke zin als accent te worden bestempeld. De inschatting is dat dit ca 40 
meter hoog kan zijn.  
 

5. Wat is de voorgenomen maximale hoogte van de woontorens? De maximale hoogte van de hoogste woontorens is  40 meter. 

6. Graag zouden wij de gemeente willen vragen hoe de doelstelling van 
een autoluw centrum 
behaald kan worden, met het aantrekken van 600-700 auto’s. 

Om het doel van een autoluwe binnenstad te halen is het van belang dat er voldoende 
parkeercapaciteit aan de randen is gesitueerd, ontsloten aan de binnenring. Deze 
gewenste voorziening is echter voor een zeer beperkte mate voor het opvangen van 
parkeerdruk vanuit de binnenstad. De voorziening zal met name in de 
parkeerbehoefte van bewoners van Weezenlanden -Noord en in het huidige 
bezoekersparkeren op maaiveld voorzien. De Schuurmanstraat, Buserstraat en langs 



de singel kan met deze voorziening autoluw worden gemaakt 

7. Waarom is de parkeerplaats van het Provinciehuis voor de drukke 
winkelmomenten niet genoemd in de Concept-Visie? En is deze wel 
meegerekend in de plannen? Hoe wordt gedacht over 
een tweede extra grote parkeergarage bij A28-afslag 19, Zwolle-
Centrum en is dat niet logischer? 

Het medegebruik van het parkeerterrein bij het provinciehuis is een mooi voorbeeld 
van dubbelgebruik. Zo proberen we in Zwolle bestaande infrastructuur zo optimaal 
mogelijk te benutten. in het voorbeeld van het parkeerterrein bij het provinciehuis: 
kantoorpersoneel & bezoek op doordeweekse dagen, winkelend publiek in het 
weekend. Naarmate de stad verder groeit en verdicht wordt het steeds meer 
wenselijk/ noodzakelijk om dit te doen. 
De komende tijd  wordt gestudeerd op een nieuwe parkeerbalans voor het centrum 
stedelijk gebied (binnenstad+schil+spoorzone).  Aan de precieze vragen voor dat 
onderzoek wordt nu gewerkt. In dat kader past de vraag of er extra 
parkeervoorzieningen voor het centrum nodig zijn, en waar die het beste kunnen 
komen. 
 

8. Is rekening gehouden met de sterke afname van parkeerdruk vanuit 
het Provinciehuis rond 2021? En waarom is dit niet genoemd in de 
Concept-Visie? 

Met het nieuwe werken worden huidige kantoorgebouwen intensiever gebruikt. Dit 
geldt zeker ook voor het provinciehuis. Een deel van het gebouw wordt inmiddels 
verhuurd aan partijen. De parkeerdruk ten gevolge van de functies in het provinciehuis 
neemt tot nu toe alleen maar toe. Om de gewenste parkeerbalans voor de komende 
jaren voor het gebied te kunnen bepalen zonder onder meer overleg worden gevoerd 
met de provincie. 
 

9. Ook willen we de gemeente vragen hoe ervoor gezorgd wordt dat de 
centrumring dit verkeer kan verwerken zonder files en verslechtering 
van woonkwaliteit in de aanliggende/omliggende woonwijken. 

De parkeervoorziening die in de visie wordt voorzien is voor een belangrijk deel de 
compensatie voor parkeerplaatsen die er nu al zijn, of voor auto’s die nu ook al ergens 
in de binnenstad of in de schilwijken parkeren. Denk o.a. aan: 

- Compensatie van de huidige parkeerplaatsen tussen de bestaande flats in het 

Schuurmankwartier 

- Compensatie van parkeerplaatsen die nu langs de straten in en om het gebied 

liggen (Buserstraat, Wiegerlinckstraat, Schuurmanstraat, Groot Weezenland) 

- De ambitie om in de parkeervoorziening  ook bezoek van bijv. het 

provinciehuis te laten parkeren. 

De hoeveelheid extra verkeer door deze ontwikkeling  moet nog nader worden 
bepaald en is met name het gevolg van het vergroten van het aantal woningen in 



Weezenlanden-Noord. 

10. Tevens vragen wij van de gemeente niet alleen de op de recente 
voorlichtingsavond gedane mondelinge, maar ook een schriftelijke 
bevestiging dat de autobereikbaarheid en 
parkeergelegenheid direct bij de woningen van belanghebbenden, 
alsmede de rust van de doodlopende ontsluitingsstructuur 
gehandhaafd blijven, waarbij de Wiecherlinckstraat niet wordt 
doorgetrokken naar het Almelose Kanaal. 

Bij de uitwerking van de visie naar een stedenbouwkundig plan wordt rekening 
gehouden met de genoemde belangen van omwonenden. 

11. Hoe is rekening gehouden met afname van parkeervraag door 
“Mobility-as-a-service”? 

Zowel de Gemeente  Zwolle  als WOB  zien  kansen in het inzetten van Mobility as a 
Service (MaaS), als een manier om te komen tot duurzamere vormen van mobiliteit en 
ook als middel om voor een bepaald woningbouwprogramma toe te kunnen met 
minder parkeerplaatsen. Dus beide partijen hebben de ambitie om MaaS in de 
plannen een plek te geven. MaaS zal in de planontwikkeling nog verder moeten 
worden uitgewerkt. 

12. Hoe kan gezien bovenstaande ontwikkelingen de parkeergarage 
businesscase sluitend zijn? 

Parallel aan het maken van het stedenbouwkundig plan zal ook gerekend worden aan 
de haalbaarheid van de parkeergarage (zowel de investering als de exploitatie). 

13. Graag willen we de gemeente vragen waarom de nieuwe eigenaren 
van 72 koopwoningen en huurders van de ruim 200 woningen op het 
terrein van het voormalige Weezenlanden Ziekenhuis niet zijn 
uitgenodigd voor de informatiebijeenkomst of op een 
andere wijze zijn geïnformeerd over de grootschalige bouwplannen 
vlak bij hun nieuwe woning. 

De WOB en de gemeente hebben gemeend de huidige huurders van de te slopen 
woningen en de direct omwonenden uit te nodigen. Zij worden als direct 
belanghebbenden gezien. 

14. Kan de gemeente aangeven waarom een dusdanig korte 
reactietermijn was gepland met betrekking tot de Concept-Visie? 
Hierop aansluitend willen wij de gemeente 
vragen om een redelijke reactietermijn in acht te nemen bij verdere 
voorgenomen besluiten. 

De inzet was om vòòr de gemeenteraadsverkiezingen het toenmalige college de visie 
te laten vaststellen.  Toen bleek dat deze reactietermijn te kort was, is hier van 
afgezien. Wij zijn met u van mening dat redelijke reactietermijnen in acht moeten 
worden genomen.  

 


